
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XLVIII/18
z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, 

które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Augustowie, ul. 3 Maja 60

22 maja 2018 r.

W obradach sesji wzięło udział 16 radnych – lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Skarbnik Miasta, 
- dyrektor spółki miejskiej, 
- goście, 
- mieszkańcy, 
- przedstawiciele prasy.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16.13
 i zakończono o 21.35



Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie  z działalności  Burmistrza Miasta  Augustowa od ostatniej  sesji  Rady

Miejskiej.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Omówienie  stanu  realizacji  zamierzeń  inwestycyjnych  Miasta  Augustowa  

w 2018 roku.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
b) rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa,
c) ustalenia  na  terenie  Gminy  Miasto  Augustów  maksymalnej  liczby  zezwoleń  

na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza
miejscem  sprzedaży  oraz  w  miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc
sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  oraz  odstępstw  od  zakazu
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych,

d) określenia  szczegółowych  zasad  udzielania  i rozmiaru  obniżek  tygodniowego
obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycielom,  którym  powierzono
stanowiska  kierownicze  oraz  tygodniowego  wymiaru  czasu  pracy  pedagogów,
psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych  i doradców  zawodowych
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów,

e) wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Cyfrowy  Klub
Seniora”  zgłaszanego  przez  Gminę  Miasto  Augustów  do  współfinansowania
w ramach naboru wniosków Działania 8.6: Inwestycje na rzecz rozwoju lokalnego
w zakresie  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014  
- 2020,

f) przekazania w 2018 r. środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji,
g) Budżetu Obywatelskiego Miasta Augustowa na rok 2019,
h) zmian budżetu miasta na rok 2018,
i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.

7.  Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok.
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
9.  Przyjęcie  protokołów z obrad:  XLVI sesji  RM z  28.03.2018 r.  i  XLVII  sesji  RM  

           z 13.04.2018 r.
10. Zapytania i wolne wnioski.
11. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1
Otwarcie obrad.

Obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz 
– Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali obecnych
jest  16  radnych,  co  stanowi  o  prawomocności  obrad,  (zał.  nr  1).  Powitał  mieszkańców,
Państwa Radnych, zgromadzonych gości, Pana Burmistrza wraz z urzędem (4:28). 

Ad. pkt 2
Przyjęcie porządku obrad.
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Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił
zaproponowany porządek obrad i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś zmiany
(5:03).

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta  zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad projektów uchwał w sprawie:
-  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości
nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej,
- wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rewitalizacja Parku Herberta
w Augustowie” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach
naboru  wniosków  Działania  8.6:  Inwestycje  na  rzecz  rozwoju  lokalnego  w  zakresie
Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 – 2020  (5:32).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze zmianami.  
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty (5:58).

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Ad. pkt 3
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  Augustowa  od  ostatniej  sesji  Rady
Miejskiej.

Rada Miejska przyjęła  sprawozdanie Burmistrza Miasta  Augustowa z jego działalności  za
okres od 6.04.2018 r. do 16.05.2018 r. (7:45).

Omówienie stanu realizacji zamierzeń inwestycyjnych Miasta Augustowa w 2018 r.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta przedłożył  informację  z  przebiegu
realizowanych i przygotowywanych do realizacji inwestycji w 2018 roku /zał. nr 2/ (7:59).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (20:19).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (20:32).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (22:17).

Pan Wojciech Walulik (22:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (23:53).
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Pan Radny Jacek Truszkowski (26:12).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (26:43).

Pan Wojciech Walulik (26:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (26:55).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (26:59).

Pan Burmistrz (27:17).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (27:24).

Pan Radny Józef Świątkowski (27:30).

Pan Burmistrz (28:06).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (28:22).

Ad. pkt 4
Interpelacje i zapytania radnych.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (28:40).

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  przypomniała  o  akcie  wandalizmu,  który  miał  miejsce  
w  ostatnim  czasie  na  Rynku  Zygmunta  Augusta  na  tzw.  „stumetrówie”  i  podziękowała  
za szybką interwencję po jej telefonie. W nawiązaniu do zaistniałej sytuacji oraz wypowiedzi
Pana Burmistrza, który otrzymał odpowiedź od Konserwatora Ochrony Zabytków zapytała
czy powrócimy do projektu monitoringu miejskiego, gdzie w budynku po byłym G1 miała
zostać zorganizowana serwerownia (29:03).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (29:45).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poprosiła o zamontowanie na ul. Jana Pawła II (przy
przedszkolu  parafialnym)  znaku  „Uwaga  dzieci!”.  W  pobliżu  znajduje  się  również
ogólnodostępny plac zabaw (29:51).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (30:27).

Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:
1. Zapytał  jak  często  dokonuje  się  przeglądu  lamp  oświetleniowych  na  ulicach  

i  bulwarach.  Przypomniał,  że  w ubiegłym miesiącu  składał  interpelację  odnośnie  
do  oświetlenia  na  bulwarze  przy  „Kaktusiku”.  Lampy  w  tym  miejscu  zostały
naprawione, ale na całym bulwarze nie świeci 11 lamp.

2. Przypomniał, że na poprzedniej sesji zgłaszał interpelację dotyczącą suchych gałęzi  
w okolicach „Kaktusika” gdzie w ostatnim czasie koszona była trawa i przy tej okazji
można było te zabiegi pielęgnacyjne wykonać. Poprosił o interwencję w tej sprawie.
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3. Przypomniał, że 21 lutego zgłaszał o fakcie przekraczania prędkości przez kierowców
na ul.  Obrońców Westerplatte,  na  skrzyżowaniu,  na  którym planowano ustawienie
fotoradaru (skrzyżowanie ul. Obr. Westerplatte z ul. Wybickiego). Zapytał, czy jest już
jakaś decyzja odnośnie do tej kwestii. 

4. Zapytał,  czy  otrzymaliśmy  jakieś  pismo z  Wód Polskich  odnośnie  do  wykaszania
koryta Kanału Bystrego i czy w tej sprawie Miasto może podjąć jakieś działania. 

5. W imieniu mieszkańców dzielnicy Limanowskiego zwrócił uwagę, że w tej dzielnicy
nie ma placu zabaw. Zapytał, czy istnieje taka możliwość, aby dzieci mogły korzystać
z placu zabaw przedszkola po godz.  17.00,  kiedy jest  już ono nieczynne.  Zwrócił
uwagę, że plac zabaw przy Szkole Podstawowej nr 6 jest ogólnodostępny. 

6. Poruszył sprawę dotyczącą łącznika pomiędzy drogą wojewódzką nr 664 w kierunku
na  Lipsk  oraz  drogą  krajową  nr  16  w  stronę  Sudzienicznej,  który  jest  bardzo
eksploatowany.  Zapytał  kto  jest  zarządcą  tej  drogi  i  czy  można  ją  poszerzyć,  
np. po 1 m z każdej strony.

7. Poinformował, że mieszkańcy ul. Bystrej założyli komitet jej budowy. Zapytał, czy
coś już w tej sprawie się dzieje,  i  czy przeprowadzane są prace planistyczne,  aby  
w tym, ewentualnie przyszłym roku, można było przystąpić do realizacji tego zadania.

8. Poinformował,  że  za  budynkiem  ATOLu,  w  miejscu  gdzie  jest  zakaz  wjazdu,
codziennie stoi kilka, kilkanaście samochodów. Zapytał, czy kierowcy mają prawo  
w tym miejscu parkować (30:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (36:18).

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy: 
1. Przypomniała  o  swojej  interpelacji  składanej  w  zeszłym  roku  w  związku  

z organizowanym Kongresem Gmin Uzdrowiskowych i fakcie, iż lampy na ścieżce
wzdłuż linii brzegowej Jeziora Necko nie zostały umyte. Lampy powinny być umyte
już w zeszłym roku i teraz wyglądają okropnie. Poprosiła o szybką interwencję w tej
sprawie.

2. Zapytała Pana Marka Sadowskiego – Kierownika Wydziału Inwestycji, Urbanistyki  
i Gospodarki Nieruchomościami, ponieważ nie był obecny na ostatnim posiedzeniu
Komisji Rozwoju, jaki jest postęp prac nad miejscowym planem zagospodarowania
przestrzennego - ul. Mazurska. Zwróciła uwagę, że Miasto stoi w obliczu sytuacji, gdy
obecny dworzec  PKS wcześniej  czy później  znajdzie  swojego nabywcę.  Inwestor  
z ul. Mazurskiej,  z terenu objętego planem, zobowiązał się do wybudowania stoisk
PKS. Zapytała jaki jest stan prac nad tym planem (36:24).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (38:14).

Pani  Radna Magdalena Śleszyńska  poruszyła  temat  toalet  przy  Molo  Radiowej  Trójki  
w nawiązaniu do dyskusji prowadzonej na ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju. Zapytała
jaki  jest  postęp  prac  w  tym  zakresie,  ponieważ  pracownik  Urzędu  obiecał,  że  zostanie
przygotowany przetarg i być może inaczej zostaną sformułowane w nim warunki zamówienia,
aby toalety  w tym miejscu  mogły  zostać  usytuowane.  Liczba  osób prowadzących  w tym
miejscu  działalność  gospodarczą  w  zakresie  usług  gastronomicznych  wzrasta.  Turyści,
mieszkańcy, jak również kuracjusze uskarżają się na obecną sytuację.  Ważnym jest aby w
końcu  udało  się  przeprowadzić  przetarg  z  sukcesem.  Toaleta  w  miejscu  gdzie  kiedyś
znajdował się Bar „Grek Zorba” nie spełnia potrzeb i bardzo rzadko jest dostępna (38:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (40:03).
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Pani  Radna  Bożenna  Łukaszewicz  w nawiązaniu  do  interpelacji  zgłoszonej  przez  Pana
Radnego  Jacka  Truszkowskiego  zwróciła  uwagę  na  problem  samochodów  parkujących  
za  budynkiem  ATOLa.  Taka  sytuacja  powoduje,  że  np.  osoby  bezdomne  za  tymi
samochodami  załatwiają  swoje  potrzeby  fizjologiczne,  czego  w  ostatnim  czasie  była
świadkiem.  Stwierdziła,  że  taka  sytuacja  w  centrum  miasta,  w  środku  dnia,  jest
niedopuszczalna. Stwierdziła, że ten problem jak najszybciej należy rozwiązać (40:07).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (40:56).

Pani  Radna  Sylwia  Bielawska  w  uzupełnieniu  wypowiedzi  Pani  Radnej  Magdaleny
Śleszyńskiej poinformowała, że Wydział Inwestycji na ostatniej Komisji Rozwoju zapewniał,
że  złoży  wniosek  o  zwiększenie  środków  finansowych  na  budowę  toalet,  ale  niestety  
w projekcie uchwały budżetowej takiego zapisu nie ma. Zapytała, czy w związku z tym taki
wniosek nie został złożony (41:05).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poruszył następujące sprawy: 
1. Poruszył sprawę dotyczącą uporządkowania terenu wokół Skateparku. Zapytał,  czy

prace w tym zakresie planowane są jeszcze przed sezonem letnim i czy jest  jakieś
powiązanie z pracami prowadzonymi na ul.  Hożej czy też Rybackiej.  Zapytał,  czy
można liczyć na to, aby uporządkować otoczenie Skateparku w najbliższym czasie.

2. Zgłosił  interpelację  dotyczącą uchwały antysmogowej podjętej  przez Radę Miejską
Airgustow związaną z dopłatą do wymiany pieców. Przypomniał, że niniejsza uchwała
przeszła  kontrolę  organów  nadzorczych,  została  opublikowana  i  jest  już
obowiązującym prawem. Przypomniał, że Pan Burmistrz nie jest umocowany prawem
do  tego,  aby  kwestionować  poprawność  aktów  prawnych  tylko  do  tego,  aby  
je  realizować.  Zapytał,  kiedy  Pan Burmistrz  rozpocznie  przyjmowanie  wniosków  
od mieszkańców.  Przypomniał,  że  Pan Burmistrz  przyznał  na posiedzeniu  Komisji
Rozwoju,  że w związku z tym tematem zgłosiło  się  do niego 100 mieszkańców.  
Pan Przewodniczący zapytał, kiedy nastąpi przyjmowanie wniosków, tak aby jeszcze
w tym roku można było te dopłaty mieszkańcom przekazać (41:31).

Pan  Radny  Dariusz  Ostapowicz  w  odniesieniu  do  wypowiedzi  Pana  Radnego  
Jacka  Truszkowskiego  nawiązał  do  spotkania  Panów  Radnych  z  Panią  Dyrektor  Wód
Polskich.  Na  spotkaniu  tym poruszono  kwestię  zarastania  Kanału  Bystrego  i  braku  jego
konserwacji.  Przypomniał, że to Wody Polskie są podmiotem odpowiedzialnym za kwestię
konserwacji  i  podczas  rozmowy  padła  ze  strony  Pani  Dyrektor  deklaracja,  że  wystąpi  
do swoich władz o wyrażenie zgody na konserwację tego odcinka wodnego, który nie jest
szlakiem  żeglownym  i  z  tego  właśnie  faktu  wynikają  wszelkie  utrudnienia.  Z  rozmowy
wynikało, że Wody Polskie oczekiwałyby pewnej inicjatywy ze strony Miasta, i aby okazało
ono  wsparcie  w  tych  działaniach.  W  tym  przypadku  nie  chodzi  o  nakłady  finansowe  
a o współdziałanie.  Przy okazji realizacji  ścieki pieszo – rowerowej przy Kanale Bystrym
można by również zająć się tą sprawą i przystąpić do skutecznego oczyszczenia strefy Kanału
z nadmiaru trzcinowisk oraz jego pogłębienia (42:54).
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Ad. pkt 5
Omówienie stanu realizacji zamierzeń inwestycyjnych Miasta Augustowa w 2018 roku.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (44:51).

Pan Radny Dariusz Ostapowicz poruszył temat dotyczący budowy zastawy przeciwwodnej
na Kanale Bystrym, która zapobiegłaby zalewaniu ogródków działkowych i pobliskich posesji
(45:41).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  poruszył temat inwestycji polegającej na budowie kładek na
bulwarach nad rzeką Nettą (47:41).

Pan Burmistrz (49:40).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (52:34).

Pan Radny Józef Świątkowski poruszył temat realizacji zadania - ul. Wilczej (52:40).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (53:11).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (54:42).

Pan Burmistrz (54:44).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (56:20).

Pan Burmistrz (57:17).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (58:11).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (58:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (58:57).

Mieszkaniec miasta (59:44).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:02:04).

Mieszkaniec miasta (1:02:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:03:04).

Pan Burmistrz (1:03:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:04:04).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (1:04:08).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:04:27).
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Mieszkaniec miasta (1:04:30).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:04:40).

Ad. pkt 6a
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:04:52).

Pan Piotr  Piłasiewicz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  zapoznał  Radę  Miejską  
z wynikami pracy Komisji Rewizyjnej w zakresie przedmiotowej skargi (1:05:16).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:06:31).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:06:35).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:07:29).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (1:07:36).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:08:14).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:08:16).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:09:14).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński  zgłosił  wniosek formalny i  zmianę  projektu  
ww. uchwały i zmianę zapisu § 1. tak, aby otrzymał brzmienie: „§1. Uznaje się za bezzasadną
skargę Pani B.S., 16 – 300 Augustów, z 21 grudnia 2017 r. na działalność Burmistrza Miasta
Augustowa” (1:09:27).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:09:39).

Pan Radny Józef Świątkowski (1:09:46).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:10:04).

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu (1:10:09).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:10:27).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:10:34).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:12:44).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:12:52).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:13:02).
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Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:13:09).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez
Pana Radnego Wojciecha Szymona Krzywińskiego i zmianę projektu ww. uchwały i zmianę
zapisu  §  1.  tak,  aby  otrzymał  brzmienie:  „§1.  Uznaje  się  za  bezzasadną  skargę  Pani  
B.S., 16 – 300 Augustów, z 21 grudnia 2017 r. na działalność Burmistrza Miasta Augustowa”.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty (1:15:10).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta  Augustowa  wraz  
z wprowadzoną poprawką. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nie
została podjęta /zał. nr 3/ (1:16:09).

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (7)
Adam  Cilulko,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Bogdan Wierzbicki
PRZECIW (7)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra Kleczkowska, Magdalena Śleszyńska, Jacek Truszkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Piotr Piłasiewicz, Adam Wysocki
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:16:39).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:17:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:18:10).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:18:30).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:18:54).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:18:56).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:19:33).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (1:19:50).
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Ad. pkt 6b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność
Burmistrza Miasta Augustowa.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:20:08).

Pan Piotr  Piłasiewicz  –  Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  zapoznał  Radę  Miejską  
z wynikami pracy Komisji Rewizyjnej w zakresie przedmiotowej skargi (1:20:19).

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
rozpatrzenia  skargi  wniesionej  na  działalność  Burmistrza  Miasta  Augustowa.  W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XLVIII/469/18 została podjęta /zał. nr 4/ 
(1:20:44).

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Dobkowski, Józef Świątkowski
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:21:38).

Ad. pkt 6c
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad
usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od
zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:21:46).

Pan  Radny  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno  -  Oświatowej
poinformował, że na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej 21 maja 2018 r. projekt
uchwały  w  ww.  sprawie  został  zaopiniowany  jednogłośnie  pozytywnie,  4  głosami  za
(1:22:18).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:22:55).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (1:23:19).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:26:36).
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Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (1:26:42).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:26:52).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (1:27:32).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:27:45).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:27:53).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:29:12).

Pan Radny Adam Wysocki (1:29:19).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:30:44).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:30:53).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:33:13).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:33:15).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:33:36).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:34:05).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:34:45).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:34:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:35:12).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:35:36).

Pan Mariusz Oszmian – Radca Prawny (1:36:00).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:36:38).

Pan Burmistrz (1:36:42).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:37:15).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (1:37:19).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:38:34).

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz (1:38:44).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:39:38).
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Pani Radna Bożenna Łukaszewicz zgłosiła wniosek formalny o doprecyzowanie projektu
uchwały i wprowadzenie jej do porządku obrad na najbliższą sesję Rady Miejskiej (1:39:52).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:40:06).

Pan  Radny  Adam  Wysocki  zajął  stanowisko,  iż  projekt  uchwały  nie  powinien  być
zdejmowany z porządku obrad i powinien być głosowany (1:40:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:42:37).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (1:42:49).

Pan Burmistrz (1:43:39).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:44:08).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (1:44:13).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:44:58).

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych
(1:45:17).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:47:09).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (1:47:12).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:47:29).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:47:34).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:49:10).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (1:49:13).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:49:27).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński  zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji w tym
temacie (1:50:11).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:50:27).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (1:50:32).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:51:34).

Pani  Radna  Bożenna  Łukaszewicz  wycofała  zgłoszony  przez  siebie  wcześniej  wniosek
formalny  i  zgodziła  się,  że  zmian  w  uchwale  Rada  będzie  mogła  dokonać  w  terminie
późniejszym, w zależności od potrzeb  (1:51:40).
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia
na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie
napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do  spożycia  poza  miejscem  sprzedaży  oraz  
w  miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów
alkoholowych oraz  odstępstw od zakazu spożywania  napojów alkoholowych w miejscach
publicznych. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XLVIII/470/18
została podjęta /zał. nr 5/ (1:52:39).

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (12)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Dariusz  Ostapowicz,  
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Bogdan  Wierzbicki,  
Adam Wysocki
PRZECIW (1)
Jacek Truszkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Ad. pkt 6d
Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania
i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom,
którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego wymiaru czasu pracy
pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych  i doradców
zawodowych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:53:08).

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu (1:53:35).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:55:38).

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu (1:56:15).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:56:19).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:56:22).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:58:01).

Pan Dariusz Szkiłądź (1:58:03).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:59:11).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (1:59:14).
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Pan Dariusz Szkiłądź (1:59:38).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:00:16).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:00:19).

Pan Dariusz Szkiłądź (2:01:00).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:01:15).

Pan Burmistrz (2:01:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:02:23).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (2:02:41).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:03:16).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:03:19).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:03:36).

Pan  Radny  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno  -  Oświatowej
poinformował, że na posiedzeniu Komisji Społeczno – Oświatowej 21 maja 2018 r. projekt
uchwały  w  ww.  sprawie  został  zaopiniowany  jednogłośnie  pozytywnie,  4  głosami  za
(2:03:46).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia
szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru
godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego
wymiaru  czasu  pracy  pedagogów,  psychologów,  logopedów,  terapeutów  pedagogicznych
i doradców  zawodowych  w szkołach  i przedszkolach  prowadzonych  przez  Gminę  Miasto
Augustów.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała  nr  XLVIII/471/18
została podjęta /zał. nr 6/ (2:03:58).

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Filip Jerzy Chodkiewicz, Wojciech Szymon Krzywiński
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:04:25).
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Ad. pkt 6e
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  
do realizacji  projektu pn. „Cyfrowy Klub Seniora” zgłaszanego przez Gminę Miasto
Augustów do współfinansowania w ramach naboru wniosków Działania 8.6: Inwestycje
na rzecz rozwoju lokalnego w zakresie Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego
w ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Podlaskiego  na  lata
2014-2020.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:04:34).

Pan Radny Adam Wysocki  wnioskował o ogłoszenie 10 min.  przerwy w obradach sesji
(2:04:44).

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  przychylił  się  do  wniosku  i  ogłosił  przerwę  
w obradach sesji (2:04:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  wznowił po przerwie obrady XLVIII  sesji Rady Miejskiej  
w  Augustowie  i  apelował  do  Państwa  Radnych  o  poparcie  projektu  uchwały.  Głosów  
w dyskusji nie było i Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie
wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Cyfrowy  Klub  Seniora”
zgłaszanego  przez  Gminę  Miasto  Augustów  do  współfinansowania  w ramach  naboru
wniosków Działania 8.6: Inwestycje na rzecz rozwoju lokalnego w zakresie Europejskiego
Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa  Podlaskiego  na  lata  2014-2020.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania uchwała nr XLVIII/472/18 została podjęta /zał. nr 7/  (2:23:03).

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Piłasiewicz
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:25:25).

Ad. pkt 6f
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania w 2018 r. środków finansowych
na Fundusz Wsparcia Policji.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:25:43).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:26:11).
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:27:33).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:28:13).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:29:39).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (2:29:43).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:29:59).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (2:30:43).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:31:40).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:33:45).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:34:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:34:37).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:34:47).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:34:57).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:35:16).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:36:48).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:37:35).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:39:38).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (2:39:42).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:40:18).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (2:40:29).

Pan  Podinsp.  Tomasz  Kuprewicz  –  I  Zastępca  Komendanta  Powiatowego  Policji  
w Augustowie (2:41:02).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:41:22).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (2:41:23).
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:42:26).

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że na posiedzeniu Komisji  ds. Budżetu 21 maja 2018 r. projekt uchwały  
w ww. sprawie został zaopiniowany jednogłośnie pozytywnie, 6 głosami za (2:42:31).

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
przekazania  w  2018  r.  środków  finansowych  na  Fundusz  Wsparcia  Policji.  
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XLVIII/473/18 została podjęta
/zał. nr 8/  (2:42:58).

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (15)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Adam  Cilulko,  Tomasz  Dobkowski,  
Aleksandra  Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  Joanna  Lisek,  
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
PRZECIW (1)
Filip Jerzy Chodkiewicz 
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:43:15).

Ad. pkt 6g
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Budżetu Obywatelskiego Miasta Augustowa
na rok 2019.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:43:19).

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że na posiedzeniu Komisji  ds. Budżetu 21 maja 2018 r. projekt uchwały  
w  ww.  sprawie  został  zaopiniowany  pozytywnie,  5  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych i przy 1 głosie wstrzymującym się (2:43:58).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie Budżetu
Obywatelskiego  Miasta  Augustowa  na  rok  2019.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania uchwała nr XLVIII/474/18 została podjęta /zał. nr 9/  (2:44:14).

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz  Dobkowski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  

17



Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Szymon Krzywiński, Józef Świątkowski
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:44:34).

Ad. pkt 6h
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:44:48).

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta (2:45:09).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:45:41).

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta  omówił projekt  uchwały w ww. sprawie
wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Pana Burmistrza (2:45:55).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:54:04).

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu (2:54:11).

Pan Burmistrz (2:54:48).

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu (2:55:00).

Pan Burmistrz (2:55:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:55:40).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (2:55:44).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:56:17).

Pan Radny Józef Świątkowski (2:56:24).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:56:48).

Pan Michał Kotarski – Inspektor w Wydziale Spraw Społecznych i Administracyjnych
(2:57:01).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (2:57:49).

Pan Tomasz Wiszniewski – autor wniosku do budżetu obywatelskiego (dot.  projektu
kompleksu boisk sportów plażowych) (2:59:27).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:02:18).
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Pan Tomasz Wiszniewski (3:03:52).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:05:05).

Pan Tomasz Wiszniewski (3:05:15).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:05:46).

Pan Tomasz Wiszniewski (3:05:56).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:05:57).

Pan Radny Jacek Truszkowski (3:06:01).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:06:53).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (3:07:34).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:08:58).

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji (3:09:07).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:14:29).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (3:14:34).

Pan Andrzej Zarzecki (3:15:37).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:16:23).

Pan Andrzej Zarzecki (3:19:16).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:22:07).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (3:22:57).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:25:44).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (3:25:45).

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny (3:25:47).

Pan Radny Tomasz Dobkowski (3:26:00).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:26:14).

Pan Burmistrz (3:26:29).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:27:55).
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Pan Andrzej Zarzecki (3:28:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:29:43).

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  zgłosił  wniosek  formalny,  aby  zdjąć  tę  zmianę  
z projektu budżetu i powrócić do tematu realizacji zadania w ramach budżetu obywatelskiego
po przeanalizowaniu  wraz z projektantem spornych kwestii  lub po przetargu.  Kolejny raz
zwrócił się z prośbą o udostępnienie projektu kompleksu boisk sportów plażowych (3:30:10).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:30:54).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (3:31:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:31:43).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (3:31:52).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:33:23).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:33:23).

Pan Burmistrz (3:34:05).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:35:00).

Pan Skarbnik, zgodnie z sugestią  Państwa Radnych, w imieniu  Pana Burmistrza,  zgłosił
autopoprawkę do projektu budżetu polegającą na anulowaniu wydatków na przedmiotowe
zadanie w wys. 279 087 zł.  W związku z tym obniży się deficyt budżetowy, dlatego o tę
kwotę  należy  również  obniżyć wysokości  planowane na pokrycie  deficytu  budżetowego,  
z  tzw.  wolnych  środków.  Niniejsza  autopoprawka  spowoduje  zmiany  we  wszystkich
załącznikach,  w  tym  w  załączniku  dotyczącym  planowanych  do  realizacji  wydatków  
w 2018 r.  (3:35:03).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:36:56).

Pan  Radny  Piotr  Piłasiewicz  w  związku  z  autopoprawką  wniesioną  w  imieniu  Pana
Burmistrza  przez  Pana  Skarbnika  wycofał  zgłoszony  przez  siebie  wniosek  formalny
(3:37:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:37:06).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (3:37:23).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:37:49).

Pan Michał Kotarski (3:37:56).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:38:04).

Pan Michał Kotarski (3:38:07).
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Pan Andrzej Zarzecki (3:39:15).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (3:40:46).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:41:43).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (3:42:07).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:42:36).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (3:42:38).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:42:47).

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński (3:42:59).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:43:11).

Mieszkaniec miasta (3:43:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:43:40).

Pani Radna Sylwia Bielawska (3:44:03).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:44:19).

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska odczytała treść wniosku, który wpłynął do Komisji
ds.  Budżetu  od  Pana  Radnego  Dariusza  Ostapowicza:  „Niniejszym  wnoszę  o  to,  aby  
w budżecie miasta na rok 2018 w dziale  750, rozdz. 75075 par.  419 Nagrody i  konkursy
zwiększyć kwotę z 7 000 zł do 8 000 zł, tj.  o 1 400 zł. Zwiększenie wnioskowanej kwoty
budżetu  pozwoli  zabezpieczyć  przeprowadzenie  konkursu  na  najładniejszą  posesję  edycji
2018,  przy  zmienionym  regulaminie,  którego  jest  autorem.  Pomysł  zmiany  regulaminu  
na proponowany przeze mnie uzyskał akceptację konsultowanych radnych, burmistrza oraz
przewodniczącego Rady Miasta. Proszę o pozytywne zaopiniowane wnoszonej zmiany kwoty
pozycji budżetowej” (3:44:43).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:45:54).

Pan Radny Dariusz Ostapowicz (3:45:57).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:47:53).

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska (3:47:54).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:47:58).

Pan Skarbnik (3:48:15).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:50:03).
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Pan Radny Dariusz Ostapowicz (3:50:06).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:50:52).

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska zaznaczyła, że przedstawiony przez nią wniosek nie
jest wnioskiem formalnym (3:51:03).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:51:11).

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że na posiedzeniu Komisji  ds. Budżetu 21 maja 2018 r. projekt uchwały  
w ww.  sprawie  został  zaopiniowany  negatywnie,  5  głosami  przeciw,  przy  braku głosów  
za i 2 głosach wstrzymujących się (3:51:58).

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały  w sprawie  zmian
budżetu miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XLVIII/475/18 została podjęta /zał. nr 10/  (3:52:18).

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica , Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:52:41).

Ad. pkt 6i
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2018 – 2031.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:52:53).

Pan  Skarbnik  w  imieniu  Pana  Burmistrza  wniósł  autopoprawkę  do  projektu  niniejszej
uchwały  analogicznie  do  zmian  w  wprowadzonych  w  uchwale  budżetowej.  Przypomniał
Państwu Radnym, że w 2019 roku planowane jest nowe przedsięwzięcie i chodzi tu o wydatki
majątkowe,  które planuje się ponieść na Przedszkole nr 2 w związku z projektem, który  
po  złożeniu  ma  szansę  na  uzyskanie  dofinansowania  z  tzw.  środków  zewnętrznych.  
Ze wstępnych informacji uzyskanych od Pani Dyrektor wynika, że kwota dofinansowania  
ze środków unijnych to 85% całości przedsięwzięcia, 10% pochodziłoby ze środków Skarbu
Państwa (3:53:05).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:54:12).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (3:54:16).
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:54:44).

Pani  Radna  Aleksandra  Kleczkowska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że na posiedzeniu Komisji  ds. Budżetu 21 maja 2018 r. projekt uchwały  
w  ww.  sprawie  został  zaopiniowany  pozytywnie,  3  głosami  za,  przy  braku  głosów  
przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się (3:54:51).

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  poddał  pod głosowanie projekt  uchwały  w sprawie  zmian
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Augustowa  na  lata  2018  –  2031  wraz  
z  autopoprawką.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  uchwała  
nr XLVIII/476/18 została podjęta /zał. nr 11/  (3:55:04).

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz  Dobkowski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Wojciech  Szymon  Krzywiński,  
Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  
Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (3:55:44).

Ad. pkt 6j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania
urządzeń infrastruktury technicznej.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz poinformował,  że  18  maja  2018  r.  do  Rady  Miejskiej  
wpłynęło wezwanie z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku w sprawie
skargi Prokuratora Regionalnego w Białymstoku na uchwałę Rady Miejskiej w Augustowie 
z  28  kwietnia  2016  r.,  która  w  terminie  7  dni  powinna  na  to  wezwanie  odpowiedzieć
(3:55:55).

Pan  Andrzej  Chmielecki  przedstawił  projekt  uchwały  w  ww.  sprawie  zgodnie,  z  którą
Burmistrz  proponuje  ustalenie  stawki  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości
nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej w wysokości 1%
różnicy  między  wartością,  jaką  nieruchomość  miała  przed  wybudowaniem  urządzeń
infrastruktury  technicznej,  a  wartością  jaką  nieruchomość  ma  po  ich  wybudowaniu  
/zał. nr 12/  (3:57:07).

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  odczytał  propozycję  odpowiedzi  Rady  Miejskiej  
w Augustowie na skargę Prokuratora Regionalnego w Białymstoku z dnia 6 kwietnia 2018 r.
na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  z  dnia  28  kwietnia  2016  r.  nr  XXII/205/16  
/zał. nr 13/. Zaproponował Radzie, aby projekt uchwały przedłożony przez Pana Burmistrza
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w sprawie  opłaty  adiacenckiej  trafił  najpierw  pod  obrady  Komisji  Rozwoju  i  apelował  
o podjęcie uchwały w sprawie skargi Prokuratora Regionalnego w Białymstoku odnośnie  
do opłaty adiacenckiej  zgodnie z odczytaną przez niego odpowiedzią  (4:04:22).

Pan Burmistrz (4:16:26).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (4:17:37).

Pan Burmistrz (4:18:16).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (4:19:08).

Mieszkaniec miasta (4:19:21).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (4:21:45).

Mieszkaniec miasta (4:23:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (4:24:13).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (4:25:08).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (4:25:40).

Pan Andrzej Chmielecki (4:25:42).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 
w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu
wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej po to,
aby ją przepracować podczas posiedzenia Komisji Rozwoju  (4:27:27). 

Z  przyczyn  technicznych  miała  miejsce  przerwa  w obradach  sesji  (nastąpiło  zawieszenie
systemu nagrywającego). 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu
uchwały w ww. sprawie, aby móc ją jeszcze przeanalizować na posiedzeniu Komisji Rozwoju
przed podjęciem ostatecznej decyzji.  Poddał pod głosowanie niniejszy wniosek. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania wniosek został przyjęty (1:13).

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Ad. pkt 6j
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  
do realizacji projektu pn. „Rewitalizacja Parku Herberta w Augustowie" zgłaszanego
przez  Gminę  Miasto  Augustów  do  współfinansowania  w  ramach  naboru  wniosków
Działania  8.6:  Inwestycje  na  rzecz  rozwoju  lokalnego  w  zakresie  Europejskiego
Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego
Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (1:58).

Pan Radny Józef Świątkowski (4:23).

Pan Burmistrz (4:40).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (5:23).

Pani Radna Joanna Lisek (5:39).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (5:49).

Pan Burmistrz (6:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (6:38).

Pan Radny Józef Świątkowski (7:15).

Pan Burmistrz (7:37).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Rewitalizacja  Parku  Herberta  
w Augustowie” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach
naboru  wniosków  Działania  8.6:  Inwestycje  na  rzecz  rozwoju  lokalnego  w  zakresie
Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu
Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014 - 2020. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania uchwała nr XLVIII/477/18 została podjęta /zał. nr 14/  (7:53).

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
projektu uchwały w sprawie  skargi  Prokuratora Regionalnego w Białymstoku na uchwałę
Rady  Miejskiej  w  Augustowie  nr  XXII/205/16  z  dnia  28  kwietnia  2016  r.  na  uchwałę  
w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu
wartości nieruchomości w wyniku wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej. Poddał
pod  głosowanie  zgłoszony  przez  siebie  wniosek  formalny  o  zmianę  porządku  obrad  
i wprowadzenie do niego projektu uchwały w ww. sprawie. W wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania  porządek obrad  został  zmieniony  16 głosami  za,  przy  braku głosów
przeciwnych i wstrzymujących się (8:34).

Ad. pkt 6l
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie skargi Prokuratora Regionalnego 
w  Białymstoku  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  nr  XXII/205/16  
z dnia 28 kwietnia 2016 r. na uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej
opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania
urządzeń infrastruktury technicznej.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (9:30).
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Pan Andrzej Chmielecki  zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały, w par. 1 wpisano błędną
datę skargi Prokuratora Regionalnego w Białymstoku. W tym miejscu powinno się wpisać
datę 6 kwietnia 2018 r., a nie 6 kwietnia 2016 r. Ponadto powinno się wpisać pełną nazwę
uchwały, której niniejsza skarga dotyczy (9:54).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (10:09).

Pan Andrzej Chmielecki (10:12).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (10:21).

Pan Andrzej Chmielecki (10:22).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (11:01).

Pan Andrzej  Chmielecki  zaproponował brzmienie  par.  1 projektu niniejszej  uchwały,  tj.:
„Wnieść do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku odpowiedź na skargę
Prokuratora  Regionalnego  w  Białymstoku  z  dnia  6  kwietnia  2018  r.  na  uchwałę  
nr XXII/205/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 28 kwietnia 2016 r. w sprawie ustalenia
wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości 
w wyniku  wybudowania  urządzeń  infrastruktury  technicznej,  nie  uwzględniając  zarzutów
skargi”. Zgłosił również sugestie do § 4 ust. 1 projektu uchwały (10:22).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (11:46).

Pan Andrzej Chmielecki (11:56).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (12:23).

Pan Andrzej Chmielecki (12:30).

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  zgłosił  poprawkę  do  projektu  uchwały  w  kształcie
zaproponowanym przez Pana Andrzeja Chmieleckiego – Radcę Prawnego (12:38).

Pan Andrzej Chmielecki (13:10).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (13:15).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (13:27).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (13:54).

Pan Andrzej Chmielecki (13:58).

Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  poddał  pod głosowanie  projekt  uchwały  w sprawie  skargi
Prokuratora  Regionalnego  w  Białymstoku  na  uchwałę  Rady  Miejskiej  w  Augustowie  
nr XXII/205/16 z dnia 28 kwietnia 2016 r. na uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawki
procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w  wyniku
wybudowania  urządzeń  infrastruktury  technicznej.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania uchwała nr XLVIII/478/18 została podjęta /zał. nr 15/  (14:56).
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Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (15:52).

Ad. pkt 7
Plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (15:58).

Pan Piotr Piłasiewicz  przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok  /zał. nr 16/
(16:14).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (17:01).

Ad. pkt 8
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (17:20).

Pan Burmistrz poinformował, że odpowiedzi na interpelacje udzieli drogą pisemną (17:29).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (17:36).

Ad. pkt 9
Przyjęcie  protokołów  z  obrad:  XLVI  sesji  RM  z  28.03.2018  r.  i  XLVII  sesji  RM  
z 13.04.2018 r.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poddał protokół nr XLVI z sesji RM z 28 marca 2018 r. pod
głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  protokół  został  przyjęty
(17:38).

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (14)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz  Dobkowski,  Aleksandra  Kleczkowska,  Joanna  Lisek,  Bożenna  Łukaszewicz,  
Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  Józef  Świątkowski,  Jacek  Truszkowski,  
Bogdan Wierzbicki , Adam Wysocki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wojciech Szymon Krzywiński, Dariusz Ostapowicz 
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica , Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz poddał protokół nr XLVII z sesji RM z 13 kwietnia 2018 r. pod
głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania  protokół  został  przyjęty
(19:48).
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Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
ZA (16)
Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Bukłaho,  Filip  Jerzy  Chodkiewicz,  Adam  Cilulko,  
Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek,
Bożenna  Łukaszewicz,  Dariusz  Ostapowicz,  Piotr  Piłasiewicz,  Magdalena  Śleszyńska,  
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Bogdan Wierzbicki, Adam Wysocki
NIEOBECNI (5)
Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Tomasz Miklas, Mirosław Zawadzki

Ad. pkt 10
Zapytania i wolne wnioski.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (20:20).

Mieszkaniec miasta (20:30).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (21:00).

Pan Andrzej Chmielecki (21:21).

Mieszkaniec miasta (22:02).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (22:16).

Pan Burmistrz (22:50).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (22:54).

Pani  Radna  Magdalena  Śleszyńska w  formie  prezentacji  multimedialnej  przedstawiła
warunki lokalowe panujące w Świetlicy Środowiskowej „Nasza Ostoja” (22:59).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (31:18).

Pan Burmistrz (31:24).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (31:45).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (32:49).

Właściciel Sanatorium „Pałac na Wodzie”  w swojej wypowiedzi nawiązał do Kongresu
Uzdrowisk Polskich organizowanego w najbliższym czasie w Augustowie (33:12).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (37:47).

Właściciel Sanatorium „Pałac na Wodzie” (38:09).

Pan Burmistrz (38:14).
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Właściciel Sanatorium „Pałac na Wodzie” (39:13).

Pan Burmistrz (39:48).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (40:20).

Mieszkaniec miasta (40:33).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (40:48).

Pan Burmistrz (40:50).

Mieszkaniec miasta (41:09).

Pan Burmistrz (41:13).

Mieszkaniec miasta (41:20).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (41:23).

Mieszkaniec miasta (41:39).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (41:56).

Mieszkaniec miasta (41:59).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (42:30).

Pan Radny Jacek Truszkowski (42:48).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (43:31).

Pan Burmistrz (43:33).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (44:28).

Pan Andrzej Chmielecki (45:25).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (46:20).

Pan Burmistrz (46:49).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (47:12).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (47:15).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (48:23).

Pani Radna Sylwia Bielawska (48:25).
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (48:55).

Pan Burmistrz (48:56).

Pani Radna Sylwia Bielawska (49:00).

Pan Burmistrz (49:03).

Pani Radna Sylwia Bielawska (49:04).

Pan Burmistrz (49:07).

Pani Radna Sylwia Bielawska (49:11).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (50:10).

Pan Burmistrz (50:10).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (50:52).

Pan Radny Józef Świątkowski (50:54).

Pan Burmistrz (51:04).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (51:32).

Pan Radny Tomasz Bukłaho (51:33).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (51:43).

Pan Radny Wojciech Krzywiński (51:50).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (52:16).

Pani Radna Sylwia Bielawska (52:18).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (52:33).

Mieszkaniec miasta (52:36).

Pani Radna Magdalena Śleszyńska (53:05).

Pan Radny Andrzej Chmielecki (53:23).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz (53:57).

Pan Radny Piotr Piłasiewicz (53:59).

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz zachęcił do zapoznania się korespondencją kierowaną do Rady
Miejskiej, a którą Państwo Radni otrzymali wraz z materiałami na sesję (54:31).
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Ad. pkt 11
Zamknięcie obrad.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku
obrad zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Augustowie (54:45).

         Przewodniczący
Rada Miejska w Augustowie

                                                    Filip Jerzy Chodkiewicz

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

 

Przygotował(a): Ewa Szczepańska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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